
Η Επιτροπή είναι προφανώς ενήµερη του γεγονότος ότι µπορούν να υπάρχουν χαµηλές τιµές όπως εκείνες στην
Mercamadrid που επεσήµανε το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου. Ωστόσο, η Επιτροπή στηρίζεται µόνο στις
επίσηµες στατιστικές (FAO Globefish) και σύµφωνα µε αυτές οι µέσες ευρωπαϊκές τιµές του λαβρακιού και της
τσιπούρας αυξήθηκαν τον ∆εκέµβριο του 2001 και βρίσκονται από τότε κάθε µήνα πάνω από το κόστος
παραγωγής, εκτός από τις τιµές της τσιπούρας για µία µικρή περίοδο (Ιανουάριος ! Μάρτιος 2002).

Η τάση µείωσης των τιµών για τα λαβράκια και τις τσιπούρες κατά τα τρία τελευταία έτη δυνατόν να οφείλεται
είτε στο γεγονός ότι ο κλάδος φθάνει στην ωριµότητά του ή σε διαρθρωτική υπερπαραγωγή των ψαριών αυτών.
Η τελευταία υπόθεση απορρίφθηκε απ’ όλους του εκπροσώπους των κρατών µελών που παραβρέθηκαν στην
ειδική συνάντηση της 16ης Μαΐου 2002. Για την αποσαφήνιση του θέµατος αυτού, θα πραγµατοποιηθεί ειδική
συνάντηση µε εκπροσώπους των κρατών µελών και των παραγωγών το Νοέµβριο του 2002 στις Βρυξέλλες.
Επιπροσθέτως, η Επιτροπή θα χρηµατοδοτήσει τους προσεχείς µήνες µελέτη για την αγορά των ψαριών αυτών.

Η Επιτροπή θα ενηµερώσει το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου για την εξέλιξη του θέµατος αυτού στο µέλλον.

(2003/C 110 E/196) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3169/02

υποβολή: Eluned Morgan (PSE) προς την Επιτροπή

(6 Νοεµβρίου 2002)

Θέµα: Καταβολές για γαλακτοκοµικά προϊόντα από την ΚΑΠ

Σύµφωνα µε το καθεστώς της Κοινής Αγροτικής Πολιτικής σε ό,τι αφορά τα γαλακτοκοµικά προϊόντα (γάλα και
προϊόντα γάλακτος), ποια είναι τα συνολικά ετήσια επίπεδα πληρωµών που κατεβλήθησαν σε εταιρίες µεταποίησης
και εξαγωγών γαλακτοκοµικών προϊόντων στην ΕΕ κατά τα τελευταία δέκα έτη; Πώς κατανέµονται οι πληρωµές
αυτές ανά µορφή επιδότησης, εταιρία, προϊόν και κράτος µέλος της ΕΕ;

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(13 ∆εκεµβρίου 2002)

Όπως θα µπορέσει να διαπιστώσει το αξιότιµο µέλος του Κοινοβουλίου στους πίνακες που έχουν διαβιβασθεί
απευθείας σε αυτό καθώς και στη γενική γραµµατεία του Κοινοβουλίου, η εξέλιξη των εξόδων στον
προϋπολογισµό όσον αφορά το γαλακτοκοµικό τοµέα κατά την τελευταία δεκαετία ακολουθεί πορεία φθίνουσα
κατά τρόπο αξιοσηµείωτο. Η εξέλιξη αυτή µπορεί να διαπιστωθεί και για όλους τους επιµέρους τοµείς του
προϋπολογισµού. Έτσι, ο γαλακτοκοµικός προϋπολογισµός για το έτος 1991 αντιπροσώπευε το 17,6 % του
συνολικού προϋπολογισµού του ΕΓΤΠΕ ενώ το αντίστοιχο αριθµητικό δεδοµένο για το 2001 ήταν µόνο 6 %,
δηλαδή η µείωση δαπανών ανήλθε σε τρία δισεκατοµµύρια ευρώ.

Όσον αφορά το δεύτερο µέρος της ερώτησης, δηλαδή την κατανοµή των ενισχύσεων ανά επιχείρηση, η Επιτροπή
δεν διαθέτει σχετικές πληροφορίες.

(2003/C 110 E/197) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ P-3172/02

υποβολή: Daniel Varela Suanzes-Carpegna (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(30 Οκτωβρίου 2002)

Θέµα: Περιφέρειες εξαρτώµενες σε µεγάλο βαθµό από την αλιεία, σχετική σταθερότητα και πρόσβαση στους
αλιευτικούς πόρους

Η Επιτροπή, στις απαντήσεις της προς τις ερωτήσεις µου Ε-0650/02 (1), Ε-2096/02, Ε-2097/02 και Επιτροπή-
2098/02 (2), αποφεύγει να απαντήσει στις συγκεκριµένες ερωτήσεις που της έθεσα, πράγµα που µε υποχρεώνει να
επανέλθω επί του θέµατος. Το ενδιαφέρον µου επικεντρωνόταν στο να µε ενηµερώσει η Επιτροπή σχετικά µε τα
κριτήρια που είναι απαραίτητα προκειµένου µία περιοχή της Ευρώπης να χαρακτηρισθεί ως «εξαρτώµενη σε
µεγάλο βαθµό από την αλιεία» εν σχέσει προς τις επιπτώσεις της κατανοµής των δυνατοτήτων αλιείας και εάν δεν
θεωρεί απαραίτητο η Επιτροπή, σύµφωνα µε την νοµική-κοινοτική αρχή της σταδιακότητας, να προσαρµόσει
σύµφωνα µε τα νέα δεδοµένα την κατάσταση των περιφερειών «που εξαρτώνται σε µεγάλο βαθµό από την αλιεία»,
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